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REUNIÓ REGIONAL RPMN 01-12-2016 
 

 

- MÍNIMS PER COMISSARIA: Es tornen a demanar aquests números de tota 
la regió, i els Caps Regionals contesten que a data d’avui no es poden fixar 
aquests mínims, ja que els números d’efectius són movibles, provocant una 
pèrdua d’efectius a les Comissaries de la Regió. 
I que creuen en la “BONA VOLUNTAT” dels caps de cada comissaria, per a 
concedir els PAP’S, hores acumulades i/o vacances. Des d’USPAC estarem 
atents d’aquesta bona voluntat, i us demanem que si veieu que no és igual per 
a tothom, ho feu saber al vostre delegat/da Regional. 
 
- C.D. MONTCADA I REIXACH: USPAC, a petició vostra, demana poder 
canviar el sistema de rotació que existeix per a cobrir les custòdies de l’ABP de 
Cerdanyola. Ja que estant en NIVELL 4, quan toca cobrir aquest servei es 
veuen mancants de patrulles. Doncs més del mateix, no es pot solucionar de 
cap manera, fins que la plantilla de mossos no es vegi incrementada.  
Companys/es, cada cop que us trobeu afectats per aquests fets, comuniqueu-
ho a la delegada Regional i ella us donarà les indicacions a seguir. 
 
- D.I.C: Des de la DIC, del grup d’estupefaents ens manifestaven la mancança 
que tenen amb material, ordinadors, vehicles, materials de moto,... inclús que 
si volen utilitzar els “pinganillos” s’han de comprar ells mateixos les piles. 
Doncs bé, com quasi en tot, “pilotes fora” i ens diuen que com que estan a 
Egara ens hem de adreçar a on pertoqui. No dubteu que així ho farem. 
 
-C.D. PINEDA DE MAR:  
    -Mas RITORT: A partir d’una N.I, el Cap de la C.D es va reunir amb la 
directora del Centre, i aquesta el va informar que els episodis que havien 
passat eren perquè tenia personal nou i no sabien massa com actuar. Aquesta 
es compromet a formar aquest nou personal, i a deixar-los clar quan havien de 
requerir als mossos i quan NO. 
Des d’USPAC demanem que es faci un protocol d’actuació en aquest 
Centre, i els Caps Regionals i el de la C.D ens diuen que de cap manera, que 
no es farà cap protocol d’actuació en aquests casos. El Cap de la Regió diu 
literalment que s’ha d’aplicar el sentit comú professional i que si no hi 
ha cap fet il·lícit no entrarem ni al centre.  
Companys/es de Pineda, cada cop que tingueu algun incident que no s’ajusti a 
la nostre feina, us demanem que feu N.I i us poseu en contacte amb el vostre 
delegat de destí o a la delegada regional. 
 



USPAC- UNIÓ SINDICAL DE LA POLICIA AUTONÒMICA DE CATALUNYA 
Apartat de correus núm.13 /25080 Lleida 635 761 306 / 644 211 680 

uspac@uspac.cat | www.uspac.cat 
  
 
 

    -Jutjat d’Arenys de Mar: Des de la Regió ens diuen que quan un edifici no 
pertany a Interior, els tràmits o procediments a seguir són diferents. Que ells 
ja han comunicat a Justícia les mancances i/o deficiències, i que es 
comprometen a fer un seguiment per a agilitzar aquests tràmits. 
 
    -Aire Condicionat C.D Pineda: Des d’administració Regional ens diuen 
que són coneixedors de que no funcions i el què succeeix és que hi ha tres 
vàlvules avariades i que s’està tramitant el canvi de les mateixes. 
 
 
-ÀMBIT REGIONAL:  
 
   -PAP’S: Des d’USPAC es demana sobre la denegació sistemàtica dels 
PAP’S i altres permisos, des de la Regió manifesten que no hi ha gent, però 
que a data 30 de novembre els hi consta que estan al 90% de PAP’S i permisos 
concedits.  
Que a data d’avui encara hi ha el 50% d’agents de la Regió que tenen tots els 
PAP’S per demanar. L’objectiu de la Regió, sempre segons els Caps, és que 
tothom pugui acabar gaudint els seus dies de PAP’S, i que són conscients que 
segurament algun dia s’haurà de fer algun esforç perquè en algun lloc es 
quedaran sota mínims. 
Companys/es si se us deneguen els permisos que demaneu 
sistemàticament, poseu-vos en contacte amb els delegats d’USPAC, i 
nosaltres farem saber als Caps Regionals que les coses no són com ens 
van dir que serien. 
 
   -Sense efectius per a sortir al carrer: USPAC demana si són coneixedors 
que a vegades tant a ABP’S, com a les C.D, com a trànsit,...no ha pogut sortir 
ni una patrulla al carrer per la manca d’efectius.  
Els Caps Regionals ens diuen que si, que ho saben, que en els darrers dos anys 
ha passat; però que aquesta manca es soluciona amb la compensació de les 
Comissaries del voltant, i que es resignen a acceptar-ho que passa i passarà 
fins que no comencin a entrar les noves promocions al CME. 
 
DISPOSITIUS ESPECIALS QUE ES FAN A LA REGIÓ: 
 
Tal i com ja han fet en les anteriors reunions ens expliquen un parell de 
dispositius de gran calatge que es fa a la Regió. Aquest cop ens han explicat el 
CANET ROCK i l’IRON-MAN de Calella. 
Si algú de vosaltres té algun dubte o vol que se l’hi expliqui alguna cosa que 
no veu clara d’aquests dispositius o tant sols vol saber com funcionen que es 
posi en contacte amb els delegats de destí o amb la delegada regional. 
 
 
 
 
Catalunya, 6 desembre de 2016  


